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                                                          Z A P I S N I K 

                                                          

16. sjednice GRADSKOG VIJEĆA GRADA PAGA   odrţane  5. prosinca 2019.godine u 

Vijećnici Grada Paga s poĉetkom u 11,00 sati . 

 

 PRISUTNI:   Jasna Magaš, Borko Oguić, Franĉi  Bukša, Igor Karavanić, Stipe Ţunić,   

                       Branimir Paro Vidolin,  i Edo Komadina  

ODSUTNI:    Draţen  Crljenko,  Veljko Pernar,  Dario Grašo, Ţeljko Marţić, Toni  Herenda  

                       i Domagoj Viĉević                           

OSTALI:       gradonaĉelnik  Ante Fabijanić, zamjenik gradonaĉelnika Davor Fabijanić,   

                      proĉelnica Ureda Grada Sanja Bukša Kustić, proĉelnica Upravnog odjela  za  

                       komunalni sustav i prostorno ureĊenje Ana Šupraha, proĉelnik Upravnog odjela  

                      za proraĉun i financije Diogen Šuljić,  ravnateljica Djeĉjeg vrtića „Paški  

                      mališani“ Pag  Ljubica Fabijanić i  novinar  Radio Paga Ante Donadić.                  

 

  

        Predsjednica Vijeća konstatira da je sjednici Vijeća nazoĉno  7  vijećnika i da se mogu 

donositi pravovaljane odluke. 

 

 

- verifikacija zapisnika 15.  sjednice Gradskog vijeća 

 

           Predsjednica Vijeća dala je zapisnik  15.   sjednice Gradskog vijeća na verifikaciju. 

          Obzirom da  nitko nije imao primjedbu na zapisnik  nakon prebrojavanja glasova 

predsjednica je konstatirala da je sa 7. glasova „za“  (jednoglasno)   usvojen zapisnik 15. 

sjednice  odrţane  17. listopada  2019.godine. 

 

 

Usvajanje dnevnog reda 

 

           Predsjednica Vijeća dala je predloţeni dnevni red na usvajanje te nakon prebrojavanja 

glasova konstatirala   da su vijećnici s  7 glasova „za“  ( jednoglasno) usvojili slijedeći  

                              

                             D n e v n i   r e d 

 Prijedlozi: 

1. II Izmjene i dopune PRORAĈUNA GRADA PAGA za 2019.godinu i projekcije za 

2020. i 2021. godinu  

1.1. II  izmjene Programa gradnje objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture za  

       2019.godinu, 

1.2. II Izmjene Programa  odrţavanja komunalne infrastrukture  za 2019.godinu, 

1.3. I Izmjene Programa javnih potreba u sportu za 2019.godinu, 

1.4. I Izmjene Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi za 2019.godinu, 

2.    I izmjena ODLUKE  o utrošku sredstava boravišne pristojbe za  2019 godinu, 

3.    PRORAĈUNA GRADA PAGA za 2020.godinu i projekcije za  2021. i 2022.godinu 

3.1.  ODLUKE o izvršavanju Proraĉuna Grada Paga za  2020.godinu, 

3.2.  Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi za 2020.godinu, 
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4. ODLUKE o davanju na upravljanje i korištenje  odlagališta Sv. Kuzam 

5. ODLUKE o Izmjeni  i dopuni Odluke o izradi Urbanistiĉkog plana ureĊenja dijela naselja  

     Košljun, 

6. ODLUKE o izmjeni ODLUKE o komunalnoj naknadi, 

7. ODLUKE o odreĊivanju prinudnog upravitelja za stambene zgrade na podruĉju Grada Paga  

    za koje suvlasnici zajedniĉkih dijelova nisu osigurali upravitelja, 

8. ODLUKE o zabrani izvoĊenja graĊevinskih radova tijekom turstiĉke sezone, 

9. ODLUKE o izmjeni  ODLUKE o uvjetima i naĉinu drţanja kućnih ljubimaca i naĉinu  

    postupanja s napuštenim i izgubljenim ţivotinjama te divljim ţivotinjama,  

10. ODLUKE o naknadi za izvlaštenje zemljišta u svrhu izgradnje nerazvrstanih cesta  

     na podruĉju obuhvata Urbanistiĉkog plana ureĊenja naselja Šimuni, 

11. ODLUKEo davanju suglasnosti Djeĉjem vrtiću Paški mališani Pag za nabavu elektriĉnog vozila, 

12. ODLUKE o izboru Povjerenstva za proraĉun i financije, 

13. ODLUKE o izboru Povjerenstva za imovinsko pravna pitanja, 

14. ODLUKE o imenovanju Komisije za priznanja, 

15. ODLUKA o gradskim porezima  Grada Paga 

16. ODLUKA o davanju suglasnosti na STATUT Javne vatrogasne postrojbe Pag 

 

 

            Obzirom na prisustvo ravnateljice Djeĉjeg vrtića „Paški mališani“ Pag predsjednica 

Vijeća Jasna Magaš predloţila je da se toĉka 11. Dnevnog reda razmotri na poĉetku,  što su 

vijećnici i prihvatili. 

 

 

AD-  11. ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI DJEĈJEM VRTIĆU PAŠKI MALIŠANI  

              PAG ZA NABAVU ELEKTRIĈNOG VOZILA 

 

         Ljubica Fabijanić – Vijeće je traţilo da se dostave ponude i za druga vozila koje smo i 

dostavili . Mišljenje Vrtića je i dalje da  elektriĉno vozilo ima prednosti u odnosu na druga 

vozila te se predlaţe donošenje odluke o kupnji elektriĉnog vozila. 

 

        Obzirom da se  nitko nije javio  za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala  da su vijećnici s  7 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 

 

                                                               ODLUKU 

             O DAVANJU SUGLASNOSTI DJEČJEM VRTIĆU PAŠKI MALIŠANI  

                           PAG ZA NABAVU ELEKTRIČNOG VOZILA 
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AD - 1. II IZMJENE I DOPUNE PRORAĈUNA GRADA PAGA ZA 2019.GODINU 

              I PROJEKCIJE ZA  2020. I 2021. GODINU  

         1.1. II  izmjene Programa gradnje objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture za  

              2019.godinu, 

         1.2. II Izmjene Programa  odrţavanja komunalne infrastrukture  za 2019.godinu, 

         1.3. I Izmjene Programa javnih potreba u sportu za 2019.godinu, 

         1.4. I Izmjene Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi za 2019.godinu, 

 
           Diogen Šuljić -  Proraĉun Grada Paga za  2019.godinu te projekcije za 2020. i 2021. godinu 

sastoje se od planiranih prihoda i primitaka, rashoda i izdataka te prenesenih sredstava Grada Paga  

proraĉunskih  korisnika Djeĉjeg vrtića „Paški mališani“ Pag, Centra za kulturu i informacije Pag i 

 Gradske knjiţnice Pag, rasporeĊenih po ekonomskoj, programskoj, funkcionalnoj , organizacijskoj i 

lokacijskoj klasifikaciji te izvorima  financiranja. 

 

        Na predloţeni tekst  II Izmjena i dopuna Proraĉuna Grada Paga za 2019.godinu, koji Vam je 

dostavljen, gradonaĉelnik  predlaţe slijedeće izmjene: 

- u Programu odrţavanja gradskih prostora- odrţavanje javnog wc-a mijenja se  upisana 

klasifikacija  323  na 381, 
- u Programu javnih potreba u socijalnoj skrbi da se stavka:pomoć za podmirenje troškova 

stanovanja smanji za 10.000,00 kuna, a za taj iznos poveća stavka: jednokratne novĉane 

pomoći 

- da se Program poticanja gospodarstva – investicijske sluţbe umanji za 10.000,00 kuna  

i smanji iznos za 20.000,00 kuna za sanaciju sakralnih objekata, te da se tih 30.000,00 kuna  

dodijele Radio Pagu. 

      Slijedom ovih izmjena napraviti će se izmjene su  u  Programima. 

 

      Branimir Paro Vidolin-  Da li će to povećanje od 30.000,00 kuna za Radi Pag biti 

dovoljno sredstava? 

       Ante Fabijanić – Smatram da će biti dosta. Grad Novalja je takoĊer u svom proraĉunu  

isplanirao  sufinanciranje Radija u iznosu od 250.000,00 kuna obzirom da će od 1. sijeĉnja 

iduće godine i Grad Novalja biti u suvlasništvu Radio Paga. 

        Edo Komadina -  Direktorica Radija je tvrdila da će sklopiti Ugovor sa Gradom 

Novaljom što do sada nije uĉinjeno. Ovo bi trebalo biti zadnje povećanje sredstava za Radio 

Pag. Treba sprovesti taj ugovor sa Gradom Novaljom, a ako do toga ne doĊe onda to Radio 

treba ugasiti jer je to prevelika obveza za Grad Pag. 

 

        Obzirom da se više nitko nije javio  za rijeĉ predsjednica Vijeća predloţila je da se o  

aktima glasa zajedno, što je prihvaćeno. Predloţene akte  dala je na usvajanje te nakon 

prebrojavanja glasova konstatirala  da su vijećnici s  7 glasova „za“ (jednoglasno)  donijeli 

 

-  II IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA GRADA PAGA ZA 2019.GODINU I 

              PROJEKCIJE ZA  2020. I 2021. GODINU  

        -    II  izmjene Programa gradnje objekata i ureĎaja komunalne infrastrukture za  

              2019.godinu, 

        -    II Izmjene Programa  odrţavanja komunalne infrastrukture  za 2019.godinu, 

        -     I Izmjene Programa javnih potreba u sportu za 2019.godinu, 

        -     I Izmjene Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi za 2019.godinu, 
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AD- 2.    I IZMJENA ODLUKE  O UTROŠKU SREDSTAVA BORAVIŠNE PRISTOJBE 

                ZA  2019. GODINU 

 

                Diogen Šuljić - Zakonom o boravišnoj pristojbi odreĊeno je da je 30 % od ostvarenih 

sredstava od boravišne pristojbe turistiĉka zajednica  u obvezi doznaĉiti općini ili gradu na 

podruĉju na kojem je osnovana i koja se koriste za  poboljšanju uvjeta boravka turista ,a 

temeljem zajedniĉkog programa općine ili grada i turistiĉke zajednice. Isto tako Zakonom o 

turistiĉkim zajednicama i promicanju hrvatskog turizma odreĊeno je da grad ili općina i  

turistiĉka zajednica dogovaraju zajedniĉko korištenje sredstava boravišne pristojbe koja se 

doznaĉuju općini ili gradu za poboljšanje uvjeta boravka turista. 

         Slijedom navedenog, a temeljem predviĊenih sredstava u Proraĉunu Grada Paga,  

predlaţe se Odluka o utrošku sredstava boravišne pristojbe za 2019. godinu koja je temelj za 

donošenje zajedniĉkog programa utroška sredstava sa Turistiĉkom zajednicom Grada Paga. 

 

        Obzirom da se  nitko nije javio  za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala  da su vijećnici s 7 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 

 

                        I IZMJENU ODLUKE  O UTROŠKU SREDSTAVA 

                          BORAVIŠNE PRISTOJBE ZA 2019 GODINU 

 

 

AD- 3.   PRORAĈUN GRADA PAGA ZA 2020.GODINU I PROJEKCIJE ZA  2021. I  

               2022.GODINU 

        3.1.  ODLUKE o izvršavanju Proraĉuna Grada Paga za  2020.godinu, 

        3.2.  Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi za 2020.godinu, 

 

             Diogen Šuljić – Proraĉun Grada Paga za  2020.godinu te projekcije za 2021. i 2022. 

godinu sastoje se od planiranih prihoda i primitaka, rashoda i izdataka te prenesenih sredstava 

Grada Paga  proraĉunskih  korisnika Djeĉjeg vrtića „Paški mališani“ Pag, Centra za kulturu i 

informacije Pag i Gradske knjiţnice Pag, rasporeĊenih po ekonomskoj, programskoj, 

funkcionalnoj , organizacijskoj i lokacijskoj klasifikaciji te izvorima  financiranja. 

          Ukupni Proraĉun za 2020.godinu planiran je u iznosu od  47.011.700,00 kuna. Za 

2021.godinu projekcija Proraĉuna iznosi 49.391.700,00 kuna dok projekcija za 2022.godinu 

iznosi 47.041.700,00 kuna.  

          Temeljem  sredstava  u Proraĉunu  planirana su sredstva i u programima. 

          Stipe Ţunić – predlaţem slijedeće amandmane: 

- da se planira 50.000,00 kuna za projektnu dokumentaciju za Bašacu, 

- da se planira 150.000,00 za izradu UPU Vlašići i Dinjiška 

- te da se u Proraĉunu planiraju sredstva i za VI Izmjene  PPUG Paga. 

        Ante Fabijanić- prihvaćam predloţene amandmane. 

 

        Obzirom da se   nitko nije javio  za rijeĉ predsjednica Vijeća predloţila je da se o  aktima 

glasa zajedno, što je prihvaćeno. Predloţene akte  dala je na usvajanje te  nakon prebrojavanja 

glasova konstatirala  da su vijećnici s 7 glasova „za“ (jednoglasno)  donijeli 

 

             - PRORAČUN GRADA PAGA ZA 2020.GODINU I PROJEKCIJE ZA  2021. I  

               2022.GODINU 

           -   ODLUKE o izvršavanju Proračuna Grada Paga za  2020.godinu, 

           -   PROGRAMA javnih potreba u socijalnoj skrbi za 2020.godinu, 
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AD - 4. ODLUKA O DAVANJU NA UPRAVLJANJE I KORIŠTENJE  ODLAGALIŠTA  

             SV. KUZAM 

 

           Sanja Bukša Kustić -  Sukladno odredbama Zakona o  odrţivom gospodarenju 

otpadom trgovaĉko društvo Ĉistoća Pag d.o.o. za komunalne djelatnosti sa sjedištem u Pagu 

podnijelo je zahtjev za izmjenu i dopunu Dozvole za gospodarenje otpadom. 

        Odredbama ĉlanka 88. Zakona propisano je da se uz zahtjev za izdavanje dozvole za 

gospodarenje otpadom, izmeĊu ostalog mora dostaviti i dokaz o raspolaganju graĊevinom u 

kojoj se obavlja postupak gospodarenja otpadom. 

       Slijedom navedenog, a budući da je Statutom Grada Paga propisano da Gradsko vijeće 

odluĉuje o stjecanju i otuĊenju pokretnina, nekretnina i  raspolaganja imovinom Grada u 

visini prosjeĉne vrijednosti više od o,5% iznosa prihoda bez primitaka ostvarenih u godini 

koja prethodi godini u kojoj se odluĉuje, predlaţe se donošenje ove Odluke. 

 

        Obzirom da se   nitko nije javio  za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala  da su vijećnici s 7 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 

                                                          ODLUKU   

                           O DAVANJU NA UPRAVLJANJE I KORIŠTENJE   

                                        ODLAGALIŠTA  SV. KUZAM 

 

 

 

AD-  5. ODLUKA O IZMJENI  I DOPUNI ODLUKE O IZRADI URBANISTIĈKOG  

              PLANA UREĐENJA DIJELA NASELJA KOŠLJUN 

 

          Ana Šupraha -  Gradsko vijeće Grada Paga na sjednici odrţanoj 18. srpnja 2019. godine 

donijelo je Odluku o izradi Urbanistiĉkog plana ureĊenja dijela naselja  Košljun.  

Ovom Odlukom predlaţe se proširenje obuhvata plana na naĉin da se ista proširi na luku 

nautiĉkog turizma (L3) koja se nalazi u Prostornom planu grada Paga u naselju Košljun te se 

stoga predlaţe donošenje ove Odluke. 

 

        Obzirom da se nitko nije javio  za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala  da su vijećnici s  7 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 

                                                          ODLUKU   

                 O IZMJENI  I DOPUNI ODLUKE O IZRADI URBANISTIČKOG  

                         PLANA UREĐENJA DIJELA NASELJA KOŠLJUN 
 

 

 

AD -6. ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O KOMUNALNOJ NAKNADI 

 

         Ana Šupraha – prostornim planom Grada Paga planirane su turistiĉke zone, od kojih su 

dvije komunalno opremljene – Turistiĉka zona Kotica i Turistiĉka zona Paška rebra 3- zapad. 

Za te zone donesen je  urbanistiĉki plan ureĊenja, opremljene su pristupnom cestom te postoji 

mogućnost spajanja na vodu i struju. 
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        Zakon o komunalnom gospodarstvu propisuje da se komunalna naknada plaća  i za 

neizgraĊeno graĊevinsko zemljište. NeizgraĊenim graĊevinskim zemljištem smatra se 

zemljište koje se nalazi unutar granice graĊevinskog podruĉja na kojem se u skladu sa 

propisima kojima se ureĊuje prostorno ureĊenje i gradnja mogu graditi zgrade stambene ili 

poslovne namjene, a na kojemu nije izgraĊena zgrada. Slijedom toga predlaţe se donošenje 

ove Odluke. 

         Franĉi Bukša –  smatram da bi trebalo  kazniti vlasnike  ruševnih objekata koji se nalaze 

u jezgri grada kao i uz  jezgru grada. Ti objekti su u takvom stanju da predstavljaju opasnost 

za prolaznike.  

         Ana Šupraha –  već su poslana rješenja  kojima se vlasnicima nalaţe ureĊenje. Vijeće je 

i odredilo sredstva ukoliko to ne uĉine sami vlasnici da to moţe uĉiniti Grad o njihovom 

trošku. Do  sada takva sredstva u Proraĉunu nismo imali. Sada ih imamo. 

         Edo Komadina- Takvih objekata ima i u Vlašićima. 

         Stipe Ţunić- Ima i takav jedan objekt koji predstavlja opasnost za kupaĉe na  samoj 

plaţi u Vlašićima. Vlasnik je u  Australiji i nemari za to. To treba sanirati. 

 

        Obzirom da se  više nitko nije javio  za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala  da su vijećnici s 7 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 

                                                          ODLUKU   

                   O IZMJENI ODLUKE O KOMUNALNOJ NAKNADI 

 

 

 

 

AD-  7. ODLUKE O ODREĐIVANJU PRINUDNOG UPRAVITELJA ZA STAMBENE 

             ZGRADE NA PODRUĈJU GRADA PAGA ZA KOJE SUVLASNICI  

             ZAJEDNIĈKIH DIJELOVA NISU OSIGURALI UPRAVITELJA 

 

             Ana Šupraha - Ĉlanak 385. Zakona o vlasništvu i drugim stvarnim pravima propisuje 

obavezu jedinice lokalne samouprave da odredi fiziĉku ili pravnu osobu koja će obavljati 

poslove uprave (prinudni upravitelj),  ako suvlasnici nisu osigurali upravljanje nekretninom. 

Prinudni upravitelj ima sve ovlasti upravitelja nekretninom propisane odredbama ĉlanaka 

374.-387. Zakona o vlasništvu. 

Imenovani prinudni upravitelj zajedniĉkih dijelova useljenih i useljivih stambeno-

poslovnih zgrada na podruĉju Grada Paga ima temeljem ove Odluke ovlasti za sve one 

suvlasnike zgrade koji nisu osigurali upravljanje nekretninama sukladno ĉlanku 384. Zakona 

o vlasništvu i drugim stvarnim pravima sve dok se meĊuvlasniĉkim ugovorom ne urede 

pitanja upravljanja zgradama. 

          Ovom Odlukom predlaţe se da se ti poslovi povjere   društvu Dalmacija Agent d.o.o. iz 

Šibenika. 

          Branimir Paro Vidolin – Na jednoj od prethodnih  sjednica Vijeća donijeli smo odluku 

gdje se ti poslovi povjeravaju tvrtki PAG II d.o.o. Zašto to oni više neće raditi? 

         Ana Šupraha – Tvrtka PAG II se izjasnila da  ne ţeli  vršiti te poslove. 
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         Obzirom da se više  nitko nije javio  za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala  da su vijećnici s  7 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 

                                                          ODLUKU   

           O ODREĐIVANJU PRINUDNOG UPRAVITELJA ZA STAMBENE 

             ZGRADE NA PODRUČJU GRADA PAGA ZA KOJE SUVLASNICI  

             ZAJEDNIČKIH DIJELOVA NISU OSIGURALI UPRAVITELJA 

 

 

AD - 8. ODLUKE O ZABRANI IZVOĐENJA GRAĐEVINSKIH RADOVA TIJEKOM  

             TURSTIĈKE SEZONE 

 

              Ana Šupraha  - Odluka o privremenoj zabrani izvoĊenja graĊevinskih radova tijekom 

turistiĉke sezone na podruĉju Grada Paga temelji se na odredbi ĉlanka 132. Zakona o gradnji, 

koji propisuje da predstavniĉko tijelo jedinice lokalne samouprave po prethodno pribavljenom 

mišljenju turistiĉke zajednice grada moţe odlukom za odreĊene vrste graĊevina, na 

odreĊenim podruĉjima, odrediti razdoblje iduće kalendarske godine i vrijeme u kojemu se ne 

mogu izvoditi zemljani radovi i radovi na izgradnji konstrukcije graĊevine. Istim ĉlankom, i 

to stavkom 2. regulirano je da se zabrana izvoĊenja graĊevinskih radova ne odnosi na 

graĊevine, odnosno radove za ĉije je graĊenje, odnosno izvoĊenje utvrĊen interes RH, da se 

isto ne odnosi ni na uklanjanje graĊevina na temelju rješenja graĊevinske inspekcije ili odluke 

drugog tijela drţavne vlasti.  

         Prijedlog Odluke smo prije stavljanja na dnevni red Gradskog vijeća dostavili 

Turistiĉkoj zajednici Grada Paga i od nje zatraţili mišljenje. Turistiĉka zajednica se oĉitovala 

na dostavljeni prijedlog Odluke te istakla da je s istim suglasna.  

 

             Obzirom da se   nitko nije javio  za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala  da su vijećnici s  7 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 

                                                          ODLUKU   

           O ZABRANI IZVOĐENJA GRAĐEVINSKIH RADOVA TIJEKOM  

                                         TURSTIČKE SEZONE 

 

 

 

AD - 9. ODLUKE O IZMJENI  ODLUKE O UVJETIMA I NAĈINU DRŢANJA KUĆNIH  

             LJUBIMACA I NAĈINU POSTUPANJA S NAPUŠTENIM I IZGUBLJENIM  

             ŢIVOTINJAMA TE DIVLJIM ŢIVOTINJAMA 

 

            Ana Šupraha – Pravni temelj za donošenje ove Odluke o uvjetima i naĉinu drţanja 

kućnih ljubimaca i naĉinu postupanja s napuštenim i izgubljenim ţivotinjama i divljim 

ţivotinjama su ĉlanci  49, 51. I 62. Zakona o zaštiti ţivotinja. Kojima je propisano  da uvjete i 

naĉin drţanja vezanih pasa te naĉinu postupanja s napuštenim i izgubljenim ţivotinjama 

propisuju nadleţna tijela općina i gradova. Gradsko vijeće Grada Paga donijelo je  Odluku o 

uvjetima i naĉinu drţanja kućnih ljubimaca i naĉinu postupanja s napuštenim i izgubljenim 

ţivotinjama te divljim ţivotinjama. Obzirom da ĉlanak 62.  Zakona o zaštiti ţivotinja  
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propisuje da jedinica lokalne samouprave moţe (ne mora) sklopiti ugovor o sakupljanju i 

zbrinjavanju napuštenih i izgubljenih ţivotinja sa skloništem koje se nalazi na podruĉju 

jedinice podruĉne (regionalne) samouprave u kojoj je smještena jedinica lokalne samouprave  

predlaţe se izmjena ĉlanka 23. postojeće Odluke na naĉin kako je predloţeno ovom Odlukom. 

 

             Obzirom da se   nitko nije javio  za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala  da su vijećnici s  7 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 

                                                                ODLUKU   

             O IZMJENI  ODLUKE O UVJETIMA I NAČINU DRŢANJA KUĆNIH  

             LJUBIMACA I NAČINU POSTUPANJA S NAPUŠTENIM I IZGUBLJENIM  

             ŢIVOTINJAMA TE DIVLJIM ŢIVOTINJAMA 

 

 

 

 

AD -10. ODLUKE O NAKNADI ZA IZVLAŠTENJE ZEMLJIŠTA U SVRHU  

              IZGRADNJE NERAZVRSTANIH CESTA NA PODRUĈJU OBUHVATA   

              URBANISTIĈKOG PLANA UREĐENJA NASELJA ŠIMUNI 

 

             Ana Šupraha – U svrhu realizacije Urbanistiĉkog plana ureĊenja naselja Šimuni 

potrebno je provesti postupke izvlaštenja zemljišta za izgradnju nerazvrstanih cesta u 

obuhvatu spomenutog plana. Ovom Odlukom predlaţe se odreĊivanje iznosa naknade za 

izvlaštenje, kakao bi se  sa vlasnicima zemljišta na kojima je planirana izgradnja 

nerazvrstanih cesta mogle potpisati  nagodbe u pojedinaĉnim postupcima izvlaštenja zemljišta 

i realizirati izgradnja nerazvrstanih cesta na podruĉju naselja Šimuni. Sudski vještak je 

odredio daleko veću cijenu. Gradonaĉelnik predloţene da to bude 140,00 kn/m2 kao što je i 

predloţeno u Odluci. Ukoliko investitor ne prihvati ovakvu cijenu onda Sud u 

izvanparniĉnom postupku donosi odluku o naknadi. 

            Ante Fabijianić – prij donošenja Upu za Šimuni   vlasnici su  se sasvim drugaĉije  

postavljali. Nakon donošenja UPU Šimuni sada traţe da im se  to izvlaštenje plati. Nas nakon 

otkupa ĉeka i ureĊenje  tih puteva. Predlaţem da se  takva jedinstvena cijena donese i za 

druga podruĉja. Ta naknada se moţe i prebijati sa  iznosom komunalnog doprinosa. 

            Borko Oguić – Suludo je da mi plaćamo vlasnicima za putove koji vode do njihovih 

objekata. Nema logike da  Grad urbanizira da  investitor moţe doći do svoje parcele i da mu 

još to Grad i plati. Drugo je ako se uzima cijela parcela, onda to vlasnicima treba platiti. 

            Ana Šupraha –naknadu je predvidio Zakon i  oni po tome imaju pravo na naknadu i 

kako se ona odreĊuje. Mi moţemo odrediti kolika će ta cijena biti. 

            Edo Komadina – Zašto m sada moramo donijeti ovu Odluku? 

            Ana Šupraha – jer je UPU Šimuni na snazi i imamo nekoliko zahtjeva od investitora 

koji traţe graĊevinsku dozvolu. Po novom zakonu investitor prilikom  dobivanja graĊevne 

dozvole mora dio  parcele  na kojoj je predviĊen put izdvojiti u posebnu parcelu i u zakonu 

stoji da  za to ima pravo na naknadu. 

             Borko Oguić – Tko odreĊuje naknadu? 

            Ana Šupraha – ako se stranke ne dogovore onda Sud u izvanparniĉnom postupku. Ima 

i obrnuta situacija a to je ako Grad krene u  postupak izvlaštenje onda se to vodi pred Uredom 

drţavne uprave i oni odreĊuju naknadu. 
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            Ante Fabijanić –  Po sudskom vještaku ta naknada je iznosila cca 100 Eura/m2 sa ĉime 

sam nisam sloţio i predloţio 140,00 kn/m2. UreĊenje tih cesta još košta. Ugradnja 

infrastrukture te ureĊenje. To će Grad koštati cca 2000 Eura/m2. 

           Edo Komadina- Što će se dogoditi ako  ne prihvatimo prijedlog ove Oduke. 

           Ana Šupraha –  To će onda rješavat Sud u izvanparniĉnom postupku. Vi moţete 

odrediti i manji znos od predloţenog. 

           Borko Oguić – predlaţem amandman na naĉin  da  predviĊeni iznos  u Odluci koji bi 

se trebao isplatiti vlasnicima zemljišta iznosi 75,00 kn/m2. Mi moţemo i povećati iznos 

komunalnog doprinosa. 

           Ante Fabijanić-  prihvaćam predloţeni amandman. 

 

             Obzirom da se više  nitko nije javio  za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni 

akt na usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala  da su vijećnici s  7 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 

                                                          ODLUKU   

                  O NAKNADI ZA IZVLAŠTENJE ZEMLJIŠTA U SVRHU  

       IZGRADNJE NERAZVRSTANIH CESTA NA PODRUČJU OBUHVATA   

              URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA NASELJA ŠIMUNI 

 

 

 

AD - 12. ODLUKE O IZBORU POVJERENSTVA ZA PRORAĈUN I FINANCIJE 

 

          Branimir Paro Vidolin -  predlaţem  da umjesto gospodina Mira Butkovića, obzirom da  

ne ţivi u Pagu, ĉlan Povjerenstva bude Stipe Ţunić. 

 

          Obzirom da se više  nitko nije javio  za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt 

sa prijedlogom vijećnika Branimira Paro Vidolina na usvajanje te nakon prebrojavanja 

glasova konstatirala  da su vijećnici s  7 glasova „za“ (jednoglasno)  donijeli 

 

                                                          ODLUKU   

            O IZBORU POVJERENSTVA ZA PRORAČUN I FINANCIJE 

 

 

 

 

AD - 13. ODLUKE O IZBORU POVJERENSTVA ZA IMOVINSKO PRAVNA PITANJA 

 

             Obzirom da se nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

glasanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala  da su vijećnici s  7 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 

                                                          ODLUKU   

             O IZBORU POVJERENSTVA ZA IMOVINSKO PRAVNA PITANJA 
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AD - 14. ODLUKE O IMENOVANJU KOMISIJE ZA PRIZNANJA 

 

             Obzirom da se nitko nije javio  za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

glasanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala  da su vijećnici s  7 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 

                                                          ODLUKU   

                           O IMENOVANJU KOMISIJE ZA PRIZNANJA 

 

 

 

 

AD -15. ODLUKA O GRADSKIM POREZIMA  GRADA PAGA 

 

             Ana Šupraha – Zakonom o izmjenama Zakona o financiranju jedinica lokalne i 

podruĉne (regionalne) samouprave koji je stupio na snagu 1. sijeĉnja 2017. godine, brisane su 

odnosno prestale su vaţiti odredbe Zakona o financiranju jedinica lokalne i podruĉne 

(regionalne) samouprave o porezima jedinica lokalne i podruĉne (regionalne) samouprave, te 

je ova materija ureĊena novim Zakonom o lokalnim porezima. Ovim Zakonom ureĊen je 

sustav utvrĊivanja i naplate, pored ostalog, i poreza jedinica lokalne samouprave (općina i 

gradova), pri ĉemu je propisano da jedinice lokalne samouprave mogu uvesti slijedeće poreze: 

prirez porezu na dohodak, porez na potrošnju, porez na kuće za odmor i porez na korištenje 

javnih površina, slijedom ĉega je Zakonom ukinut dosadašnji porez na tvrtku ili naziv.  

Slijedom navedenog, predlaţe se da Gradsko vijeće Grada Paga ovom Odlukom utvrdi 

slijedeće poreze: 

1.   porez  na  potrošnju   - visinu  stope  poreza  na  potrošnju   i  nadleţno porezno tijelo 

za utvrĊivanje  i naplatu  poreza 

2. porez  na kuće za odmor  - visinu  poreza  na kuće za odmor  i nadleţno  porezno 

tijelo za utvrĊivanje  i naplatu  poreza 

3. porez na korištenje javnih  površina  - što se smatra  javnom  površinom, 

visinu,  naĉin  i uvjete  plaćanja  poreza  na korištenje  javnih  površina,  kao i nadleţno  

porezno  tijelo  za utvrĊivanje  i naplatu  poreza. 

Napominje se da se prijedlogom ove Odluke ne mijenja visina poreza, već je svrha donošenja 

iste iskljuĉivo usklaĊivanje sa zakonskim odredbama. 

 

        Obzirom da se  nitko nije javio  za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala  da su vijećnici s  7 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli 

                                                         ODLUKU 

                                 O GRADSKIM POREZIMA  GRADA PAGA 
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 AD- 16. ODLUKA O DAVANJU SUGLASNOSTI NA STATUT JAVNE VATROGASNE  

               POSTROJBE PAG 
 

            Sanja Bukša Kustić –  Radi se o prijedlogu Odluke kojom Gradsko vijeće daje 

suglasnost na Statut Javne vatrogasne postrojbe Pag. Ovim Statutom se  ureĊuje ustrojstvo, 

tijela  javne vatrogasne postrojbe, naĉin  osnivanja tih tijela i sva druga pitanja koja su bitna 

za djelovanje te Postrojbe. 

 

            Obzirom da se  nitko nije javio  za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala  da su vijećnici s  7 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                                         ODLUKU 

               O DAVANJU SUGLASNOSTI NA STATUT JAVNE VATROGASNE  

                                                     POSTROJBE PAG 

 

 
 

 

VIJEĆNIĈKA PITANJA     

1.  Stipe Ţunić -  imam nekoliko pitanja odnosno prijedloga, a to su: 

-  Obzirom da za Vlašići ne postoje UPU  postoji problem izdavanja graĊevinskih  

             dozvola. Ima ljudi koji ţele graditi, a zbog tog  ne mogu. Pored toga neriješeni su i            

              putevi. Vlašići imaju potencijala za razvoj turizma, a to se ništa ne moţe bez plana. 

-  Što je sa rotorom kod Lokunje u Pagu. Da li će biti dovršen  do ljeta te što je sa  

              dovršetkom treće trake za odvojak prema Vlašićima i Košljunu? 

- Nadalje smatram da u turizmu mi gostima ne pruţamo ono što bi mogli.  Ne priĉamo  

             im nikakve priĉe. Imamo janjetinu, sir, vunu i dr. A to ništa ne promoviramo. Za   

             razliku od nas Općina Kolan priĉa i o siru  i o drugom. Ne radimo na promociji naših  

             mjesta, a turizam je grana  u kojoj je ulaganje vrlo brzo vrati. U to bi trebalo više  

             ukljuĉiti mlade koji imaju inicijative i energije za takve projekte. 

            Ante Fabijanić -  Kruţni tok će biti gotov do ljeta. Što se tiĉe treće trake za Vlašići  taj   

             projekt je pokrenut i radi se  prometna dokumentacija. 

             Što se tiĉe vizije razvoja turizma naša je drugaĉija u odnosu na druge jedinice lokalne   

             samouprave. Angaţirali smo  arhitektu gospodina Nikolu Bašića da nam izradi idejno  

             rješenje razvoja našeg Grada. 

            Što se tiĉe mladih istina je da bi se trebali više ukljuĉivati u promociju turizma, ali je   

            ponekad to teško ostvariti. Trebali bi ih ukljuĉiti kroz kvote TZ što i direktorica TZ  

            podrţava. Danas je naša direktorica TZ u Zagrebu na temu  turizam u filmskoj  

            industriji gdje smo znaĉajna destinacija. Pred potpisivanjem smo ugovora  vezano za  

            cikloturizam  na cijelom otoku. Taj projekt radimo zajedno sa Kolanom i Novaljom.  

            Taj program koji je teţak oko 600.000,00 kuna. Ministarstvo će financirat 60% tog  

            projekta. Zajedniĉki sa Novaljom imamo i oglašavanje te  nastup na  inozemnim  

            sajmovima. 
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           Franĉi Bukša – trebamo voditi raĉuna kod financiranja studentskih stipendija na naĉin   

           da   financiramo stipendije fakulteta koji su u interesu Grada a koji bi ostali  ovdje  

           radit.  Dvije brzorastuće grane turizma su  vjerski i zdravstveni turizam. Mi imamo  

           perspektivu i  u jednom i drugom,a ništa ne poduzimamo po tom. 

           Nadalje me zanima kada će vijećnici poĉeti dobivati materijale elektronskim putem. 

 

 

1. Branimir Paro Vidolin -  Dobro bi bilo da gradonaĉelnik da izvješće koji su se  

projekti financirali iz drugih sredstava, a ne iz  proraĉunskih. 

Ante Fabijanić -  napravilo se preko 41 milijun kuna projekata. Mi smo nosioci svih 

projekata. U tabeli su navedeni svi projekti. Ostaviti ću vam tu tabelu, a isu ću dati i 

Radi Pagu. 

2. Edo Komadina -  Kada će se postavili lampioni u Vlašićima- predio Mrt i Smokvici. 

Napravljena su postolja, ali lampioni nikako  da se postave. Govorimo o turizmu,a taj 

dio Vlašića je neosvijetljen i gosti moraju hodati sa baterijama. Da li će se do sezone  l 

postaviti lampioni? 

Ante Fabijanić – do ljeta će biti postavljeni. 

         Obzirom da više nije bilo  pitanja predsjednica Vijeća zakljuĉila je rad sjednice. 

Dovršeno u  12,10 sati. 

 

KLASA: 026-02/17-01/7 

URBROJ: 2198/24-05/01-19-16 

Pag, 5. prosinca 2019.                                         

             

                                         GRADSKO VIJEĆE GRADA PAGA 

 

Zapisniĉar                                           Proĉelnica                                      Predsjednica 

Iris Omazić                                        Ureda Grada                                   Gradskog vijeća 

            Sanja Bukša Kustić                            Jasna Magaš 

 


